
Generalforsamling kreds 80 d. 28/1-17.  

Referat. Bente Olsson referent. Fraværende: Erik Nielsen. Anette byder velkommen. 

1. Leif vælges som dirigent, dagsorden og indkaldelse godkendes.  

2. Anja og Per vælges som stemmetællere. Der er 12 stemmeberettige medlemmer til sted. Ifølge 

vedtægterne skal man have været medlem i 3 mdr. For at være stemmeberettiget. Anette fremlægger 

beretningen om årets gang i klubben. Der er 27 medlemmer. Beretningen godkendes.  

3. Kirstin fremlægger regnskabet, som godkendes. 

4. Ingen indkomne forslag.  

5. Valg til bestyrelse: Anette er på valg, genopstiller ikke, hun foreslår Tom, ingen modkandidater, 

Tom er ny formand i kreds 80. Per bliver foreslået som næstformand, han accepterer og er dermed 

næstformand. Erik sekretær. Torben og Bente medlemmer af bestyrelsen.  

7. Suppleanter til bestyrelsen: Ketty, 1. Suppleant Anja, 2. Suppleant 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. Anette genopstiller som revisor Irene vælges til revisor 

suppleant  

9. Tom og Pat vælges som repræsentanter til schæferklubben for Danmark's repræsentantskab.  

10. evt. Anette stopper som træner i klubben. Peter spørger om man fremover ønsker hans indsats 

som figurant i klubben, bestyrelsen giver en tilbagemeldning til Peter. Ketty foreslår at der igen 

kommer gang i en madordning i klubben. Ketty, Anja, Irene, Jonna og Anette arbejder videre med 

en plan for det. 

Pat nævner problemer med opdatering af hjemmesiden. Irene nævner at der er vigtigt for nye 

medlemmer at vide at der er en lukket gruppe, og en åben gruppe for kreds 80 på Facebook. Forslag 

om at arbejde for at få reklamer på træningspladsen 

Generalforsamlingen afsluttes i god ro og orden, Per takker Anette for den store indsats hun har lagt 

som formand, specielt arbejdet med at få nyt klubhus. 

 


